0

澳門大學社會科學學院 社會系

講座

"珠海市妨害邊境管理秩序違法犯罪情况分析"

珠海市人民檢察院 副檢察長 魏良榮 先生

內容:

梳理分析 10 年來珠海市多發易發的妨害邊境管理秩序違法犯罪案件的基本特點和直接成因,從中國社會治理中獨特而有效的預防違法犯罪的工作機制的角度,探究防範該類違法犯罪的可行途徑,以維護珠澳兩地的社會治安秩序。

講者簡介:

魏良榮,南京大學法律系畢業,現任珠海市政協常委、珠海市人民檢察院 副檢察長,三級高級檢察官。在珠海市人民檢察院工作近30年,先後從 事刑事檢察、法律政策研究、檢察官培訓、控告申訴檢察、刑事賠償等工 作。

日期:2014年11月24日(星期一)

時間:19:00~21:00

地點: E21~G011

語言:普通話

歡迎所有人士參加!

University of Macau FACULTY OF SOCIAL SCIENCES DEPARTMENT OF SOCIOLOGY

Guest Lecture

"An Analysis on Crime of Obstructing Entry and Exit Administration in Zhuhai"

by

Mr. Wei Liangrong

Deputy Procurator-General in the People's Procuratorate of Zhuhai City

Abstract: In this talk, Mr. Wei will analyze the basic characters and direct causes of crimes of obstructing entry and exit administration which happened often and easily in Zhuhai during the last decade. Base on the analysis above mentioned and in order to maintain a peaceful social order among Macao and Zhuhai, some effective prevention strategies on these crimes are discussed from the perspective of special and effective prevention on deviance and crimes in the background of Chinese society.

Biography: Mr. Wei is currently an Executive Commissioner of the Political Consultation Committee in Zhuhai, Deputy Procurator-General in the People's Procuratorate of Zhuhai City, and a senior procurator of the third rank.

24 Nov 2014 (Monday) 19:00 ~ 21:00 E21~G011 Language in Mandarin

ALL ARE WELCOME